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Hei, 
  
Vi er en familie på 4 som bor i Fløytingen 33 i Haugsbygd og opplever daglig farlige trafikkforhold i veien 
der vi bor, med økende andel tyngre trafikk og høye hastigheter.  
  
Jeg har med interesse lest Kommuneplanens Samfunnsdel og spesielt arealstrategien, for å kunne forstå 
hvordan en tryggere skolevei er planlagt i kommunen, noe jeg ikke kan finne som noen uttalt prioritet 
eller spor av plan for.  
Hva er kommunens tanker her? 
  
Når det gjelder ny boligbebyggelse i Hønefoss, så er den bla planlagt i Haugsbygd. Det er allerede bygd 
nytt næringssenter i Haug og flerbrukshall er under planlegging, og jeg lurer på hvilke trafikksikringstiltak 
som er planlagt i den forbindelse for myke trafikanter og skoleelever? - noe jeg hadde forventet å være 
skissert i arealplanen.  
  
Vedr. tilrettelegging for gående og syklende, så er det fint at kommunen skal legge tilrette for 
sammenhengende gang- og sykkelveier i byen, tettstedene og mellom disse. Jeg savner imidlertid en 
tydelig plan for når og hvordan dette skal skje mot 2030. Kartene skisserer, etter det jeg kan se, hva som 
er planlagt akkurat nå, men ikke hva eller hvor fokuset blir utover dette? Hva er planen for Fløytingen 
med daglig høy fart, opp mot 80km/t, og farlige situasjoner. Dette er en naturlig vei som knytter 
Haugsbygd sammen med Hønefoss sentrum og burde vel være trafikksikker for alle som ferdes der? 
  
Ta gjerne kontakt for videre diskusjoner eller innspill. 
  
Mvh, 
Lars Haugom 
Mob 98296675 
  
  
  
  


